



SPORTS 360

Sports 360 Limited, 12/F, Novel Industrial Building, 850-870 Lai Chi Kok Road, Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong
香港九龍長沙灣荔枝角道 850-870 號永新工業大廈 12 樓Website 網頁: www.sports3sixty.comEmail 電郵: info@sports3sixty.com**Sports 360 2015 Summer Basketball Camp Series – Jordan Clarkson****15 -18 June 2015 2015 年 6 月 15-18 日****Application Form 參加表格****Athlete General Information 球員基本資料**

Chinese Name 中文姓名 _____ English Name 英文姓名 _____ Gender 性別 _____

HKID / Passport No. _____

身份證 / 護照號碼 _____ Date of Birth 出生日期 _____ Age 年齡 _____

Address 地址 _____

Email 電郵地址 _____

Contact No. 聯絡電話 (Mobile 手提) _____ (Home 住家) _____

Current School 就讀學校 _____ Grade 級別 _____

Position 擅長位置 _____ Height 高度 _____ cm Weight 體重 _____ kg T-shirt size 球衣尺碼 _____

Course Information 課程資料

Date 日期 15 – 18 June 2015 2015 年 6 月 15 至 18 日

Time 時間 9:30am – 4pm 上午九時半至下午四時正

Course Fee 課程費用 \$4,980 (Early bird discount: payment received **on or before 24 May 2015;**
2015 年 5 月 24 日或之前完成付款) \$5,980 (Payment received between 25 May 2015 to 6 June 2015;
由 2015 年 5 月 25 日至 2015 年 6 月 6 日完成付款)

Venue 地點 International Christian School 基督教國際學校

Address 地址 1 On Muk Lane, Shek Mun Shatin, N.T. Hong Kong 香港新界沙田石門安睦里 1 號

For Athlete under 18 只供 18 歲以下球員填寫Parent/Guardian Name _____ Relationship with athlete
家長/監護人姓名 與球員關係 _____Parent/Guardian Contact No. _____ Parent/Guardian Email
家長/監護人聯絡電話 家長/監護人電郵地址 _____**Known Medical Conditions 健康狀況申報**1. Outline important information or precautions that the organizer should be aware of on a separate sheet and attach them to this form.
如閣下有特殊事項及忌諱需要申報，應以獨立的隨函向主辦單位報告。2. Does the athlete have any medical conditions which we need to be aware of? If so, please indicate them below (e.g. asthma, epilepsy)
球員是否患有哮喘、癲癇症等疾病需要主辦單位加倍留意？如有，請在下面說明。



SPORTS 360

Sports 360 Limited, 12/F, Novel Industrial Building, 850-870 Lai Chi Kok Road, Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong
香港九龍長沙灣荔枝角道 850-870 號永新工業大廈 12 樓

Website 網頁: www.sports3sixty.com

Email 電郵: info@sports3sixty.com

3. Is the athlete allergic to anything, especially drugs or foods? If so, please specify below.
球員是否患有任何過敏症？(尤其是食物及藥物過敏) 如有，請在下面說明。

Provision for Medical Assistance 醫療支援條款

In the event that the athlete suddenly becomes ill or injured while participating in the activity:
如球員在活動過程中不幸受傷:

1. I authorize Sports 360 Limited to arrange for emergency medical treatment.
如有必要，本人授權 Sports 360 Limited 人員安排緊急醫療救援。
2. I accept responsibility for all costs associated with medical consultations and treatment.
本人自行承擔一切醫療支出和醫療諮詢費用。

General Notes 基本須知

1. No refund, transfer of course fee or make up lessons will be arranged under the following circumstances:
在以下的情況，本公司不會安排轉班，補堂或退款：
 - Application is accepted 如報名已被接納
 - Bad weather conditions 所有因天氣問題
 - Athlete fails to attend due to personal reasons 球員因私人理由而未能出席訓練
2. Sports 360 coaches have the right to suspend athletes from training at any time during the course if he/she fails to follow instructions, rules and regulations.
教練有權終止不遵守教練指引或違反訓練守則之球員出席訓練。
3. Athletes should be dressed in appropriate sports attire.
球員須穿著合適之運動服裝。
4. Sports 360 reserves the right to cancel the camp due to unforeseen circumstances, in which case all reasonable efforts to inform athletes prior to the date of the camp will be made. In the event of such cancellation, athletes are eligible for a full refund of the course fees paid.
Sports 360 保留一切有關取消是次活動的權利，如大會需要取消是次活動，大會將會預先通知，球員亦將會獲得全數退回有關付款。

Application Method 申請方法及付款

Direct deposit the course fee into the "Sports 360 Limited" bank account and email a scanned copy of the deposit slip, together with your application form and photo to info@sports3sixty.com.

有關款項請直接存入 "Sports 360 Limited" 戶口，並把存款收據及已填妥之申請表電郵致 info@sports3sixty.com

Bank 銀行名稱: HSBC 香港上海匯豐銀行
Account No. 戶口號碼: 848-677886-001

Declaration 聲明 (For Athlete under 18 只供 18 歲以下球員填寫)

I [_____] (holder of Hong Kong Identity Card No.) [_____] acknowledge that I am the parent/guardian of [_____] ("the Athlete") and I understand and agree that the Athlete will take part in the "Sports 360 2015 Summer Basketball Camp Series – Jordan Clarkson" as indicated in the enrolment form at his/her own risk. I hereby exonerate and indemnify Sports 360 Limited and its staff from and against any proceedings, claims and demands whatsoever arising from any injuries or sickness howsoever sustained or contracted by the Athlete during his/her participation in the program. Also, I declare that the Athlete is physically fit and suitable to participate in this activity.

本人 [_____] (身份證號碼: _____) · 承認本人為 [_____] ("球員") 之家長/合法監護人及明白及同意球員須自行承擔參與 Sports 360 2015 Summer Basketball Camp Series – Jordan Clarkson 活動之風險並在此免除及彌償 Sports 360 Limited 及其職員因球員在是次活動中發生意外或受傷而提出訴訟及索償所產生的一切責任，並聲明球員的身體狀況良好，適宜參加此活動。



Sports 360 Limited, 12/F, Novel Industrial Building, 850-870 Lai Chi Kok Road, Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong
 香港九龍長沙灣荔枝角道 850-870 號永新工業大廈 12 樓

Website 網頁: www.sports3sixty.com

Email 電郵: info@sports3sixty.com

SPORTS 360

Disclaimer 免責聲明

I understand Sports 360 Limited will exercise reasonable care and attention to all Athletes at the Sports 360 2015 Summer Basketball Camp Series – Jordan Clarkson. I shall not hold the organizer, employee, or other person liable for any activity or any liability relating to me from any and all personal injury, illness or loss of property that may be suffered by me or occurred during the event.

本人明白 Sport 360 Limited 將會合理地照顧及關注所有參加 Sports 360 2015 Summer Basketball Camp Series – Jordan Clarkson 之球員。本人不會追究主辦單位，僱員或其他相應協辦單位因本人在此次活動中產生的人生傷害、疾病及財產損失之一切責任。

Purpose for Personal Data Collection 收集資料的目的

1. Your personal data (including telephone number, fax number, email and correspondence address) will only be used for the purposes of communicating and promoting Sports 360 activities.

本公司將會使用閣下的個人資料 (包括電話、傳真、電郵及郵寄地址) 作通訊及活動推廣用途。

2. Your personal information will be kept confidential. Sports 360 Limited will not provide or transfer your information to the other parties or organization.

本公司會把閣下提供之個人資料保密，並不會以任何形式提供及轉讓予任何人士或組織。

- I am not willing to receive news from Sports 360 Limited through the personal contacts provided.
 本人不願意透過提供之個人聯絡方法收取 Sports 360 Limited 的資訊。

*In case of inconsistency between Chinese and English, English shall prevail in this Form.

*如中文及英文不符之處，本表格以英文為準

Date 日期:

Signature of Athlete

球員簽署

Signature of Parent / Guardian
(if applicable)

父母或監護人簽署 (如適用)

T-shirt size reference

Find Your Size (Measure around the fullest part of your chest)

Size	Chest (cm)	Chest (inches)
S	88-96	35-37.5
M	96-104	37.5-41
L	104-112	41-44
XL	112-124	44-48.5
XXL	124-136	48.5-53.5